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BJELOVAR Igor Brajdić novo je lice na javnoj sceni u gradu Bjelovaru. Gospodarskog stratega
HSLS-a  zanima isključivo stvaranje uvjeta za razvoj gospodarstva u gradu Bjelovaru.
Diplomirao je poslovnu ekonomiju MBA, specijalizirao je smjer poslovno upravljanje, u
gospodarskim krugovima prepoznat je kao vrlo marljiv, a ujedno je i  predsjednik mjesnog
odbora ban Josip Jelačić gdje je vrlo aktivan.

  

Kao gospodarski strateg najvažnije je naglašava da se trebamo okrenuti vlastitim snagama i
zalagati se za ulaganja u domaće, lokalne proizvode i kapacitete koji će doprinijeti razvoju
našega grada. Okosnica vizije razvoja grada je brza cesta, Bjelovar veleučilišni grad te radna
mjesta. Smatra da se treba potaknuti rad nekadašnjeg giganta BIM-a, ali treba biti podrška i
malim proizvođačima. Brza cesta za Bjelovar bi značila dolazak novih investitora, otvaranje
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novih radnih mjesta i dodatne poslove za domaće građevinske i metalurške tvrtke.  Status
veleučilišnoga grada je iznimno značajan jer takvi gradovi danas su sredine znanja u kojima je
život puno atraktivniji mladima i u kojima mladi pronalaze posao nakon završetka fakulteta.
Bjelovaru treba fakultet energetike i informatike koji je usmjeren na inovacije i tehnološki
napredak. Logika stvari nam govori da se moramo zauzeti da postanemo veleučilišni grad jer
imamo smještajne kapacitete u novome učeničko studentskome domu u kojemu će kada se
dovrši, uvjeti i standard življenja biti iznad prosjeka, što je itekako pohvalno.

  

Što se tiče sporta, Brajdić smatra da je njegov razvoj s jasno postavljenim ciljevima vrlo bitan za
napredak jednoga grada. Bjelovar je bio grad sporta i vrijeme je da to podignemo na višu
razinu.  Podrške u daljnjem radu vizije razvoja Bjelovara mu ne nedostaje, a ističe da je
sportsku podršku u radu dobio i od najtrofejnijeg Bjelovarskog sportaša Petra Gorše, osvajača
dva zlatna odličja i jedne bronce na europskim prvenstvima, srebra na svjetskom prvenstvu,
srebra na prvim Europskim igrama u Baku prošle godine, a ove će godine po treći puta
predstavljati Republiku Hrvatsku na Olimpijskim igrama u Riu.
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